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2018年世界遗产青年人才论坛“在一个不断变化的世界中保护遗产”申请简章

巴林，2018年6月17-26日

作为世界遗产委员会第42届会议的重要组成部分，与联合国教科文组织世界遗产教育计划一致，巴林文化和文物管理局将主办2018年世界遗产青年人才论坛，主题是“在一个不断变化的世界中保护遗产”。该论坛面向年轻的专业人士，旨在传递世界遗产的价值，强调世界遗产教育在促进可持续发展的潜力。在每个论坛的最后，与会者提交一份声明，并提交给世界遗产委员会。

2018年论坛：在一个不断变化的世界中保护遗产
按照人类进化的步伐，遗产不断变化和演变。在保护遗产方面，专家们经常面临新的挑战，但现在已经可以使用新的工具和先进技术了。进化和变化和人类历史一样古老。现在不同的是，这些变化的速度越来越快，并且需要更快的适应。

当代的变化如何反映在遗产保护上的决策和行动？他们在哪里制造障碍，我们如何将这些挑战转化为机遇？这是一个核心问题，来自不同国家的人们将会被要求思考和辩论，作为案例研究，巴林王国的世界遗产：“珍珠，一个岛屿经济的见证”。

年轻的专业人士论坛“在一个不断变化的世界中保护遗产”，将为参与者提供保留过去和未来走向的永恒冲突的可能性。巴林是一个人口密集、人口迅速变化的小岛国，因此成为一个理想的案例研究。参与者在当地和外国专家的指导下，每天都将反映历史演进对遗产的影响，对其适应变化的能力，以及对快速变化的世界所带来的风险的分析，不断地增加反射的元素。

背景
世界遗产青年论坛是世界遗产教育计划的主要活动之一，旨在通过汇集来自世界各地的年轻人、教育工作者和遗产专家来促进跨文化学习和交流。

世界遗产青年论坛现在也被组织起来，并与世界遗产委员会的年度会议联合举办。这些论坛的一个令人兴奋的亮点是，与世界遗产委员会及其顾问机构的成员会面，讨论公约及其实施情况。一个青年代表团也向世界遗产委员会展示了青年论坛的成果。“在一个不断变化的世界中保护遗产”是第40个WHYF，它是根据以往世界遗产论坛的经验而设计的，重点是将巴林的遗产作为一个享受和学习的案例介绍给全世界。论坛信息，请访问：http://whc.unesco.org/en/youth-

 HYPERLINK "http://whc.unesco.org/en/youth-forum/" forum/.
目标和预期成果
拥有巴林和世界遗产的城市财产组成部分,一个岛屿经济的证词,作为案例研究,在本地和外国专家的帮助下，参与者会被邀请来反思不断发展的世界遗产保护的复杂性,日复一日逐步添加反射元素。更多信息请访问https://pearlingpath.bh / en /。

本次论坛将为与会者提供进一步加深对世界遗产公约的理解的机会。他们还将通过与不同文化和自然遗产背景的人进行比较，了解他们的工作实践。这将为他们提供更广泛的手段，使他们在未来更有效地参与并促进国际合作。

论坛的目标是让参与者加深对这个问题的理解：

——1972年世界遗产保护；
——1972年世界遗产保护未来和挑战;

——通过与具有不同文化和自然遗产背景的人进行比较的工作实践;

——国际合作项目;

——文化、历史、遗产和持续发展之间的关系。

在论坛的预期结果中，与会者将获得更大的自信和信心，从而就遗产保护带来的变化及其带来的机遇做出有意义的最终宣言。此外，预计他们还将创作一个关于从一开始到最后他们的反思过程的小型展览。

内容

在论坛期间将会提出和考虑的不同主题是：

——历史，地方和全球，以及遗产如何受到影响；
——人口，当地人，几代人的移民，外国人，以及对彼此的影响；
——土地，被人类的行为深深改变；
——材料，适应，发展，转变，消失，新增加；
——不久的将来，威胁和机遇；
——在我们的日子里，遗产保护的变化的困难和前景；
——意识到遗产保护和与当地社区的互动；
——世界遗产公约成立50周年；
——世界遗产委员会的模拟；
——世界遗产青年专业论坛2018年宣言。
方法
论坛的参与者将把焦点放在每天主要话题的一个新方面，以便逐步吸收不同的部分，并获得提出建议的能力。这些日常活动将以在巴林举行2018年青年专业论坛的宣言的形式结束。

在分析巴林遗产（Pearling）案例研究的基础上，采用了不同的方法，旨在激发所有参与者的积极参与，并分享和交换他们自己的观点和方法。

团队合作：所有的活动都是在团队合作和原则基础上发展起来的。

网站访问：网站访问将帮助参与者熟悉当地的历史，以及多年来影响遗产的进化变化。

练习：动态活动，目的是展开讨论和辩论。

演示：关于当天主题的关键报告。
圆桌会议：圆桌讨论和每日结论将产生最终声明。

实践经验：目前论坛活动将允许参与者试验当地的技术。

传播/意识：与当地大学生或学校的短期活动。

声明准备：论坛的最终成果是一份宣言，向国际社会传达这一信息。

组织
世界遗产青年专业论坛将在第42届世界遗产委员会会议的背景下，于2018年6月17日至26日在巴林举办。预计参加者将于6月16日抵达。

在论坛期间，巴林王国将为选定的参与者提供所有旅行和住宿费用。组织者将协助旅行准备（包括签证）和预订。

如有任何与会者希望延长其逗留时间至委员会会议结束时，所有相关费用应由当事方在有关国家同意的情况下承担。这些信息应该事先与组织者沟通，以便做出必要的安排。

合格申请人
青年论坛的参加者将来自不同的遗产和国家，必须对世界遗产特别感兴趣。30名参与者将被选参加今年的论坛，考虑性别平等和地区代表。申请可以通过联合国教科文组织国家委员会或其他政府机构，或申请人直接到组织机构。

教育和职业背景

申请人应是年龄在23-30岁之间的年轻专业人士，在文化或自然遗产方面至少有一年的经验。我们接受广泛的背景，包括但不限于考古学、建筑、保护、城市规划与再生、修复、艺术史、律师、遗产管理人。

语言

论坛的工作语言是英语。良好的英语知识是必不可少的，出于申请者本人及论坛的进行考虑
特殊要求

要求有基本的计算机技能，用来合作共同起草最终宣言和一个关于论坛本身的小型展览。

由于该地区的气候，手工和拜访需要良好的身体条件。

申请
申请参加世界遗产青年专业论坛的候选人应填写并提交在线申请表格。请访问www.42whcbahrain2018.bh.
请注意，申请人必须附上他们的简历，以及由主管签署的认可文件以及他们自己的签名（如专业主管，大学教授等）。

请确保您在申请表中包含所有必需的信息，并附上所要求的文件。不完整的申请将不被考虑。
申请截止日期为2018年3月31日，时间为23:59（巴林）。

挑选标准

选择将基于以上要求，特别关注：均衡的地理代表，

——在国家或机构中获得经验的传播，
——性别平等,

——多样性的专业背景。

申请人将于2018年4月中旬完成遴选过程。

条件

与会者将积极参与并参与论坛的各个方面。请注意，参加活动的全程（2018年6月16日至2018年6月26日）是强制性的。每一个参与者都需要做一份代表他们国家的，正在经历当今世界上渐进性变革的世界遗产遗址的简短报告。

组织者

世界遗产青年专业论坛将于2018年由巴林文化与古迹管理局（www.culture.gov.bh）与世界遗产教育计划框架合作，与世界遗产中心合作。科学计划是与非政府组织Diadrasis合作开发的（www.diadrasis.org）。
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Call for Application

WORLD HERITAGE YOUNG PROFESSIONALS FORUM

Protecting Heritage in an Ever-changing World

Bahrain, 17-26 June 2018

As an integral part of the 42nd session of the World Heritage Committee, and in line with the UNESCO World Heritage Education Programme, the Bahrain Authority for Culture and Antiquities will be hosting the World Heritage Young Professionals

Forum 2018 under the theme of “Protecting Heritage in an Ever-changing World”.

The Forum is addressed to young professionals and aims to transmit the values of World Heritage, highlighting the potential that World Heritage education may have for facilitating sustainable development. At the end of each Forum a declaration is produced from the participants and presented to the World Heritage Committee.

Forum 2018: Protecting Heritage in an Ever-changing World

Heritage, following the pace of human evolution, keeps changing and evolving. When it comes to protecting heritage, specialists constantly face new challenges, yet new tools and advanced technologies are now available for them. Evolution and change are as old as human history. What is different nowadays is the increased speed of these changes and subsequently the need for faster adaptation. How do contemporary changes reflect upon decision making and actions on heritage protection? Where do they create obstacles and how could we turn these challenges into opportunities? This is the core question that people from different countries will be called upon to think about and debate on, taking as case study the world heritage site of the Kingdom of Bahrain: “Pearling, Testimony of an Island Economy”.

The Young Professionals Forum “Protecting Heritage in an Ever-changing World”, will offer participants the possibility to reflect upon the everlasting conflict between preserving the past and moving on towards the future. Bahrain, being a small island state with an intense population movement and rapid transformations, becomes thus an ideal case study. Participants, with the guidance of local and foreign experts, day by day will reflect on the influence of historic evolution on heritage, on its ability to adapt to changes but also on an analysis of the risks emanating from a rapidly mutating world, progressively adding elements of reflection.

BACKGROUND

World Heritage Youth Forums are among the main activities of the World Heritage Education Programme, designed to foster intercultural learning and exchange by bringing together young people, educators and heritage experts from different parts of the world.

World Heritage Youth Forums are now also organized and held in conjunction with the annual sessions of the World Heritage Committee. One of the exciting highlights
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of these forums is meeting members of the World Heritage Committee and its Advisory Bodies, to discuss the Convention and its implementation. A youth delegation also presents the results of the Youth Forum to the World Heritage Committee. “Protecting Heritage in an Ever-changing World” is the 40th WHYF, and has been designed on the basis of the experiences of previous World Heritage Youth Fora and focused on introducing Bahrain’s heritage to the world as a case to enjoy and learn from. For further information, please visit: http://whc.unesco.org/en/youth-

 HYPERLINK "http://whc.unesco.org/en/youth-forum/" forum/.
OBJECTIVES AND EXPECTED OUTCOMES

Having Bahrain and the urban property components of the World Heritage Site of Pearling, Testimony of an Island Economy, as the case study, the participants will be invited to reflect upon the complexity of preserving heritage in a constantly evolving world with the help of local and foreign experts, progressively adding elements of reflexion, day by day. Please visit https://pearlingpath.bh/en/ for further information.

The Forum will be an opportunity for participants to develop a deeper understanding of the World Heritage Convention. They will also have an insight into their working practices through comparing with others of different cultural and natural heritagebackgrounds. This will offer them wider means for engaging more efficiently in the future and promote international cooperation.

The Forum’s objectives are for participants to develop a deeper understanding of:

1972 World Heritage Convention;
future and challenges of the 1972 World Heritage Convention;
working practices through comparing with others with different cultural and natural heritage backgrounds;
international cooperation projects;
Interrelation between culture, history, heritage and continuous development.
In terms of the expected outcomes of the forum, participants will acquire greater self-assurance and confidence so as to produce a meaningful final declaration about the influence of changes in heritage protection and the opportunities they bring. In addition, they are expected to create a small exhibition about their reflection process, from the beginning to the end.

CONTENTS

The different topics which will be presented and considered during the Forum are:

History, local and global, and how heritage is affected

People, native, migrants of a few generations back, foreigners, and the influence on each other

Land, deeply altered by human actions

Materials, adapting, evolving, transforming, disappearing, addition of new ones

The near future, threats and opportunities
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Difficulties and prospects of the changes in heritage protection in our days

Awareness about heritage protection and interaction with the local community

The World Heritage Convention towards its 50th anniversary

Simulation of the World Heritage Committee

Declaration of World Heritage Young Professionals Forum 2018

METHODOLOGY

The participants of the forum will focus on a new aspect of the main topic each day, so as to progressively assimilate its various parts and acquire the ability to make proposals. These day by day activities will end up in finally producing a declaration from the 2018 Young Professionals Forum in Bahrain.

Based on analysing the case study of Bahrain’s heritage (Pearling), the methodology includes different approaches aiming at the stimulation of active participation of all participants, as well as at sharing and exchanging their own perspectives and approaches.

TEAMWORK: All activities will be developed on the basis of teamwork and its principles.

SITE VISITS: Site visits will help participants familiarize with the local history of the place and the evolutionary changes affecting heritage over the years.

EXERCISES: Dynamic activities with the aim of opening discussions and debates.

PRESENTATIONS: Key presentation on the subject of the day

ROUND TABLES: Round table discussions and daily conclusions will lead to the final declaration.

HANDS-ON EXPERIENCES: The hands on activity of the present forum will allow the participant to experiment with the local techniques.

DISSEMINATION/ AWARENESS: Short activity together with local University students and or schools.

DECLARATION PREPARATION: The final deliverable of the forum is a declaration, to convey that message to the international community.

ORGANISATION

The World Heritage Young Professionals Forum 2018 will take place in the context of the 42nd World Heritage Committee session in Bahrain, from 17 to 26 June 2018. The participants are expected to arrive on 16 June.

All travel and accommodation costs for the selected participants will be covered by the Kingdom of Bahrain- for the duration of the forum. The organizers will assist in the travel preparations (including visas) and bookings.

If any participant wishes to extend their stay until the end of the Committee session, all related costs should be covered by the participant with the consent of the State Party concerned. This information should be communicated to the organizers in advance to make the necessary arrangements.
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ELIGIBLE APPLICANTS

Participants of the Youth Forum will come from different heritage fields and countries and must be specifically interested in World Heritage. Thirty participants will be selected to take part in this year’s forum taking into account gender equality and regional representation. Applications can be sent through the UNESCO National Commissions or other respective governmental institutions, or directly from the applicants to the organizer.

EDUCATIONAL AND PROFESSIONAL BACKGROUND

Applicants should be recent young professionals between the ages of 23 to 30 with at least one year experience in the field of either Cultural or Natural heritage. We accept a wide range of backgrounds including but not limited to archaeology, architecture, conservation, urban planning & regeneration, restoration, art history, lawyers, heritage managers.

LANGUAGE

The working language of the Forum is English. A good knowledge of English is essential, for the benefit of the individual participants and the development of the forum.

SPECIAL REQUIREMENTS

Basic computer skills will be required to collaborate to draft the final declaration and a small exhibition about the Forum itself.

Handwork and visits requires a good physical condition due to the climate of the region.

APPLICATIONS

Candidates who wish to apply for participation in the World Heritage Young Professionals Forum should fill in and submit the online application form. Please visit www.42whcbahrain2018.bh.
Please note that candidates should attach their CV, as well as a document of endorsement signed by a supervisor and their own signature (e.g. professional supervisor, university professor etc.).

Please make sure that you include all the required information in the application form and you attach the requested documents. Incomplete applications will not be considered.

The deadline for applications is March 31, 2018, at 23:59 CET (Bahrain) time.
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SELECTION CRITERIA

The selection will be made based on the requirements above, with a specific focus on: Balanced geographical representation,
Dissemination of gained experience in the country or institution of origin
Gender equality,
Diversity of  professional  backgrounds.
The applicants will be informed upon completion of the selection process, by mid-April 2018.

CONDITIONS

Participants are expected to be actively engaged and participate in all aspects of the forum. Please note that attendance for the full duration of the event (arrival 16 June 2018, earliest departure 26 June 2018) is mandatory. Each participant is required to give a short presentation on one of the World Heritage Sites in their representative country that is experiencing evolutionary changes happening in the world today.

ORGANIZERS

World Heritage Young Professionals Forum 2018 is organized by Bahrain Authority for Culture and Antiquities (www.culture.gov.bh) in collaboration with the World Heritage Centre in the framework of the World Heritage Education Programme. The scientific programme is developed in cooperation with Non-Governmental Organization Diadrasis (www.diadrasis.org).



